
   

 
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINARIA   
CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT 
EL DIA 26 DE FEBRER DE 2009 
   
Membres assistents: 
Miquel Enseñat Riutort 
Antonio Asensio Campoy 
Josep Maria Ferra Terrasa 
Maria del Carmen Serra Martinez 
Vicenç Vidal Matas 
Aina Maria Salom Soler 
Miquel Bernat Bosch 
Maria Francisca Ripoll Morell 
Gaspar Sabater Nicolau 
Severiano Quevedo Mora 
Dolors Nadal Llinas 
 
 A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les Illes Balears, essent les vint hores  del dia 
vint-i-sis de febrer de dos mil nou, es reuneix a la Sala d'Actes de la Casa de la Vila, en primera 
convocatòria, el Ple de la Corporació sota la Presidència del Sr. Batle, Miquel Ensenyat Riutort, i 
amb l’assistència dels Senyors Regidors que es relacionen a l’encapçalament, a l’objecte de 
celebrar sessió ordinària i en ella tractar els assumptes inclosos a l'ordre del dia, el qual fou 
degudament notificat. Assisteix com a Secretaria, la Sra. Maria Dolores Sureda Trujillo. 
 
 
ACTES ANTERIORS.- El Sr. President pregunta si qualque membre de la Corporació ha de fer 
qualque observació a l’acta de la sessió ordinària de dia 29 de gener de 2009.  
  

        No es presenta cap observació, per la qual cosa les actes es consideren 
aprovades. 

 
 

CORRESPONDENCIA I DISPOSICIONS OFICIALS.-  A l’apartat de correspondència, es dóna 
compte dels següents: de la correspondència  haguda des de l’últim ple ,registre d’entrada del 
núm. 383 / 09 al 818/09. Així com de les disposicions oficials. 
 
 

 
 
DECRETS DE BATLIA.- La Secretària dóna compte dels decrets de Batllia haguts des de l’últim 
Ple des del núm.  34/09 al 125/09            .              . 
 
 La secretaria dóna compta del  següent decret per a la seva ratificació 
  
 
 

RESOLUCIÓ DE BATLIA  NÚM. 90/09 
 
 
 
 



   

Atès  que per haver d’atendre altres feines pròpies del meu càrrec no podré assistir a les 
reunions de la FELIP, que tindran lloc el dia 13 de febrer de 2009 , pel present venc a 
RESOLDRE: 
 
1.- Delegar en la tercera tinent de batle Sr. Carme Serra Martinez, per assistir a les esmentades 
reunions. 
2.- Donar compte el ple en la primera sessió que es celebri. 
3.- Notificar a la Sra. Carme Serra Martinez 
 
 
 

DECRET DE BATLIA 104/09 
 

 Vista la resolució de la Consellera d’Afers Socials, Promoció i Immigració de 30 de 
desembre de 2008 per la qual s’aprova la convocatòria de subvencions en matèria d’immigració 
adreçades a entitats locals per a l’any 2009 i donat el percentatge de població immigrada que 
resideix al nostre municipi (actualment un 12 %  de la població) i que podria ser objecte 
d’intervenció, pel present venc a resoldre: 
 
1..- Aprovar sol·licitar l’ajut a entitats locals per organitzar i desenvolupar programes i activitats 
destinats a l’acolliment i a la integració de la població immigrada per a l’any 2009. 
 
2.- Que es presenti al proper Ple per a la seva ratificació. 

 
 
 
CONVENI PLACES CENTRE DE DIA.- EL Sr. Josep Ferra Terrasa dóna lectura a la següent: 

 

                                                      PROPOSTA 

 

              Vist l’esborrany del conveni de col·laboració entre la Conselleria d’afers Socials, 
Promoció i Immigració i l’Ajuntament d’Esporles, per a la reserva de places en Centre de Dia 
i residencies per persones en situació de dependència, pel present venc a proposar el Ple el 
següent acord: 

 

 1.- Aprovar el conveni adjunt de col·laboració  entre la Conselleria d’afers Socials, 
Promoció i Immigració i l’Ajuntament d’Esporles, per a la reserva de places en Centre de Dia 
i residencies per persones en situació de dependència . 

 

 2.- Autoritzar al Batle per signar els documents necessaris. 

 3.- Comunicar a la Conselleria d’Afers Socials. 

El Sr. Miguel Bernat digué que no tenia sentit aprovar aquest conveni, si encara s’hi 
havia d’afegir un annexa. 

Explica el Sr. Batle el cost que assumiria la conselleria, el que assumiria l’ajuntament, 
segons el grau de dependència i les places ocupades i la part que assumiria l’usuari. Que en 
principi era una declaració d’intencions de que l’ajuntament d’Esporles oferia 15 places, de 
distins graus a  la Conselleria, (tenint en compte que seran prioritaris els usuaris de  
d’Esporles, Mancomunitat de Tramuntana) i posteriorment signar el conveni. 



   

Desprès d’una deliberació entre els distints grups que conformen el consistori es proposa la 
següent :  

       Esmena, afegir al punt 1, que l’ajuntament d’Esporles te d’intenció de signar aquest 
conveni amb la Conselleria, d’oferir  15 places i de sol·licitar la prioritat dels usuaris de 
d’Esporles i de la  Mancomunitat de Tramuntana per ocupar-les. 

 Es sotmet a votació la proposta amb l’esmena i es aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
 
 
RETOLACIO CARRERS.- La Sra. Maria del Carme Serra Martinez, dóna lectura a la següent  
 

P R O P O S T A 
  

Una vegada urbanitzada la zona denominada Hort de  Son Trias i la zona de ca l’Onclo 
on hi ha oberts nous carrers, s’esdevé la necessitat de donar-los nom.  Seguint el criteri que fins 
ara s’ha utilitzat a l’hora de designar el nom dels carrers, que ha estat el de conservar els 
topònims d’aquest municipi, és per aquest motiu  que venc a proposar al ple de l’ajuntament el 
següent acord: 
  

Aprovar  la designació del nou carrer de la urbanització Hort de Son Trias amb el nom 
de: 

Carrer de la Font de Baix. 
  
Aprovar la designació del nou carrer de la zona de ca l’Onclo amb el nom de: 
Carrer de Francesc Bosch Bauzà, baríton. 

  
 Sotmesa a votació la proposta fou aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
 
PLA DIRECTOR DE CARRETERES.- El Sr. Vicenç Vidal Matas dóna lectura a la següent  
 
 

P  R O P O S T A 
 

El vigent Pla director sectorial de carreteres de les Illes Balears (PDSCIB) va ser aprovat 
definitivament mitjançant el Decret 87/1998, de 16 d’octubre (BOIB del 22). Actualment està a 
exposició pública la revisió del PDSCIB de 1998.  
 
El període de vigència del Pla es denomina Fase I que abastarà des de l’any 2009 fins a l’any 
2016, però, a més, el Pla contempla un període de vuit anys més d’avanç d’ordenació, que es 
denomina Fase II i que abasta des de l’any 2017 fins a l’any 2024. 
 
En el terme municipal d’Esporles el PDS de carreteres preveu diverses actuacions que han 
generat debat i preocupació entre els ciutadans. 
 

- El tram Esporles-Esgleieta és inclòs a la fase II (2017-2024) del PDS de carreteres com 
a condicionament. Cost estimat de 2.640.000,00 €. Actualment aquest tram té un elevat 
risc de col·lisió a diferents punts per la seva amplada per tràfic de vehicles pesats i 
transport col·lectiu. A més, aquesta carretera es molt emprada pel cicloturisme. 

 



   

- El tram Esporles-Valldemossa el PDS el preveu a la primera fase (2009-2016) com 
condicionament. Aquest tram concentra el seu us en la temporada alta per transport 
discrecional. Cost estimat 9.020.000,00€ 
 

- Pas del anomenat “tercer cinturó” pel nucli de l’Esgleieta. 
 
L’Ajuntament d’Esporles vol realitzar les següents consideracions: 
 

1- La inclusió del tram Esporles - Esgleieta a la fase I. Es considera prioritari el 
condicionament del Tram Esporles - Esgleieta per motius de seguretat davant el risc de 
col·lisió existent a diferents punts per tràfic de vehicles pesats i transport col·lectiu. Cal 
considerar que aquesta via és la principal del terme d’Esporles i que aquest ha 
experimentat un fort creixement de població. Pels residents, es considera prioritària 
aquesta acció enfront del condicionament del tram Esporles-Valldemossa el cost del 
qual es molt superior. 
 

2- Que el Tram Esgleita-Esporles disposí de un carril bici, creant un eix d’accés segur 
cap el Paratge de la Serra de Tramuntana i la Ruta de Pedra en Sec al prolongar el carril 
bici existent Palma-UIB. Es considera aquesta acció com a potencialment estratègica 
per a la promoció econòmica del municipi i per al foment de la mobilitat sostenible. 

 
3- Entendre l’ acondicionament del traçat com a millores puntuals als indrets perillosos i 

millores en el ferm. 
 

4- Incorporar les mesures per reduir l’impacte ambiental associats aquesta tipologia de 
projectes.,  

 
 

5-  La no execució de l’anometat tercer cinturó, pels efectes derivats del fort increment 
de circulació de vehicles sobre el nucli de S’Esgleieta incrementant significativament els 
impactes de seguretat i sonors entre altres.  

 
6- Incorporació al PDSC de mesures de foment del transport públic i la mobilitat 

sostenible com per exemple: 
 

a. Creació de carrils bus per a l’accés a Palma. 
b. Carrils de prioritat per a vehicles amb alta ocupació. 
c. Connexions a nuclis intermodals, 
d. Aparcaments dissuasoris, 
e. Preveure carrils bici a totes les propostes de reforma o noves carreteres, excepte 

que quedi demostrat la seva inviabilitat per motius tècnics i ambiental 
 

El Sr. Miguel Bernat digué que el seu grup estava d’acord amb que s’arreglés  
aquest  tram, que era cert que ningú volia una autopista d’aquí a s’Esgleieta i si, el carril 
bici, si no crea impacta ambiental. Però demanà de deixar el tercer cinturó i el carril bus 
ja que eren temes que s’havien d’estudiar, que de moment  desconeixia la seva 
necessitat i efectes. I  demana d’incorporar a la proposta la següent esmena: acotar la 
proposta al terme municipal d’Esporles. 

 
La Sra. Aina Salom presenta la següent esmena: que el punt 5, el 3º  cinturó, al tram 

del nucli de s’Esgleieta, que fos prioritari arreglar les carreteres col·laterals encara que 
no s’entri a debatre el mateix. 

 



   

I demana que s’incorporessin a la moció les mesures a prendre al nucli de 
s’Esgleieta, redactant de nou aquest punt de la moció. 

 
 

 El Sr. Vidal manifesta la preocupació del seu grup pel nucli de s’Esgleieta i elimina de la 
proposta a rel del comentari del Sr. Miquel Bernat els punt 5 i 6 de la proposta. 
 
 

 Sotmesa a votació la proposta  amb les esmenes fou aprovada per unanimitat dels 
assistents. 

    
 Sotmesa a votació la proposta fou aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
CONVENI TELEASSISTÈNCIA.- El sr. Josep Ferra Terrasa, dóna lectura a la següent  
 

                                                 PROPOSTA 

              Vist l’escrit del Ministeri D’Educació Política Social i Esport dins el marc de 
col·laboració entre  el IMSERSO, la FEMP i aquesta corporació local, referent al conveni de 
col·laboració al voltant del desenvolupament d’un programa de Teleasistencia Domiciliaria, 
pel present venc a proposar el Ple el següent acord: 

 

 1.- Aprovar el conveni adjunt de col·laboració entre IMSERSO, FEMP i l’Ajuntament 
d’Esporles. Pel desenvolupament del programa de teleasistencia. 

 2.- Autoritzar al Batle per signar els documents necessaris. 

 3.- Comunicar l’acord a l’IMSERSO. 

 

Sotmesa a votació la proposta fou aprovada per unanimitat dels assistents. 

 

CONVENI INSTITUCIONS PENITENCIARIES .- El Sr. Josep Ferra Terrasa, dóna lectura a la 
següent  

                                                     PROPOSTA 

 

              Vist l’escrit del Ministeri de l’Interior dins el marc de col·laboració entre la Secretaria 
General d’Institucions Penitenciaries i l’Ajuntament  d’Esporles, referent al conveni de 
col·laboració al voltant del compliment de treballs en benefici de la comunitat per aquelles 
persones que resultin penades,  proposa un conveni de col·laboració, pel present venc a 
proposar el Ple el següent acord: 

 

 1.- Aprovar el conveni adjunt de col·laboració entre la Secretaria  General d’Institucions 
Penitenciaries i l’Ajuntament d’Esporles. Pel compliment de treballs en benefici de la 
comunitat afectes a persones condemnades pels tribunals de justícia de les Illes Balears. 

 

 2.- Autoritzar al Batle per signar els documents necessaris. 

 3.- Comunicar a la secretaria General d’Institucions Penitenciaris. 

Sotmesa a votació la proposta fou aprovada per unanimitat dels assistents 



   

 

 

REVISIO PADRÓ D’HABITANTS.- El Sr. Batle Miquel Ensenyat Riutort, dóna lectura a la 
següent  

Atès que una vegada finalitzat el procediment per a l’obtenció de la proposta de 
xifres oficials de població, que s’estableix a la Resolució de 25 d’octubre de 2005,   el INE 
ens ha comunicat que la xifra de població oficial al nostre municipi, que es sotmetrà al 
Govern para a l’aprovació del  Real  Decret  pel qual  es declaren  oficials  les xifres de 
població  a 
1 de gener de 2008, és la de 4.696 habitants  
 
Per tot això es  proposa :         Aprovar la revisió anual del Padró Municipal d’Habitants a  1 
de gener de 2008 amb  4.696 habitants. 

 

Sotmesa a votació la proposta fou aprovada per unanimitat dels assistents.  

 

BAIXES I DEVOLUCIONS.-  El Sr. Batle Miquel Ensenyat Riutort, dóna lectura a la següent  
 

PROPOSTA DEVOLUCIÓ IMPORT REBUTS 
 
 
Examinada la documentació que acompanya als rebuts que es detallen a continuació, es proposa 
la devolució dels imports assenyalats. 
 
 

Rebut Contribuent Padró Import Motiu devolució 
 
3683/07 Von Freyhold Mari Anna IVTM IB0944CT 132,52 Baixa 05-03-2007 
3515/05 Von Freyhold Mari Anna IVTM IB6061AP 25,56 Baixa 28-04-2005 
3569/08 Torres Riutort Pedro IVTM IB8805BF 38,34 Baixa 14-02-2008 
5443/06 Vidal Rosselló Catalina 3TR. AIGUA 19,83 Errada titular compte 
7286/06 Vidal Rosselló Catalina 4TR. AIGUA 17,57 Errada titular compte 
1859/07 Vidal Rosselló Catalina 1TR. AIGUA 18,50 Errada titular compte 
3761/07 Vidal Rosselló Catalina 2TR. AIGUA 19,64 Errada titular compte 
3093/08 Roldan Brancolini Rosari IVTM IB6601BU 38,34 Baixa 13-03-2008 
1111/08 Nadal Pares Neus ESCOLA 

MÚSICA 
50,00 Duplicitat 

   



   

 
 

PROPOSTA BAIXA DE REBUTS 
 
 
 
Examinada la documentació que acompanya als rebuts que es detallen a continuació, es proposa 
la baixa dels esmentats rebuts. 
 
 
Rebut/Referència Titular Concepte Motiu Import 

0881000043 Rosselló Coll Francisca Teleassistència Duplicitat 20,62 
0881000045 Soler Niell Guillermo Teleassistència Duplicitat 20,62 
0871001084 Gonzalez Fuster Maria M. Escola Música Duplicitat 50,00 

 

 
PROPOSTA BAIXA DE REBUTS 
Examinada la documentació que s’adjunta, rebuda dels Serveis de Recaptació de Tributs de la 
Conselleria d’Hisenda i Pressuposts del Govern de les Illes Balears, es proposa la baixa dels 
esmentats rebuts. 

Cobrança periode de liquidació Import   
 

Executiva 01/01/2008 al 31/03/2008 11.779,21 € 
Executiva 01/04/2008 al  30/06/2008 3.586,59 € 
Executiva 01/07/2008 al 30/09/2008 42.919,87 € 
Executiva 01/10/2008 al 31/12/2008 31.825,76 € 
   Total 90.111,43 € 

 
PROPOSTA BAIXA DE REBUTS 
Examinada la documentació que s’adjunta, rebuda dels Serveis de Recaptació de Tributs de la 
Conselleria d’Hisenda i Pressuposts del Govern de les Illes Balears, es proposa la baixa dels 
esmentats rebuts. 

Cobrança periode de liquidació Import   
 

Executiva 01/07/2007 al 30/09/2007 5.368,27 € 
Executiva 01/10/2007 al 31/12/2007 1.836,03 € 
   Total 7.204,30 € 

 
 



   

PROPOSTA BAIXA DE REBUTS 
Examinada la documentació que s’adjunta, rebuda dels Serveis de Recaptació de Tributs de la 
Conselleria d’Hisenda i Pressuposts del Govern de les Illes Balears, es proposa la baixa dels 
esmentats rebuts. 

Cobrança periode de liquidació Import   
 

Voluntaria 01/01/2008 al  31/03/2008 352,94 € 
Voluntaria 01/04/2008 al  30/06/2008 169,18 € 
Voluntaria 01/10/2008 al 31/12/2008 8.603,29 € 
   Total 9.125,41 € 

 
PROPOSTA BAIXA DE REBUTS 
Examinada la documentació que s’adjunta, rebuda dels Serveis de Recaptació de Tributs de la 
Conselleria d’Hisenda i Pressuposts del Govern de les Illes Balears, es proposa la baixa dels 
esmentats rebuts. 

Cobrança periode de liquidació Import   
 

Voluntaria 01/04/2007 al  30/06/2007 4.859,17 € 
Voluntaria 01/10/2007 al  21/12/2007 6.219,38 € 
      
   Total 11.078,55 € 

 
El Sr. Miguel Bernat troba que eren molts diners els que es donaven de baixa i per 

aquest motiu el seu grup s’abstindria. 
 
 Sotmesa a votació la proposta fou aprovada amb el resultat següent  
 

- Sis (6) vots a favor del PSOE, PAS-PSM  
- Cinc (5) abstencions del PP 

 
CONTRACTACIO DEFINITIVA FONS ESTATAL.-  Aquest punt es retira de l’ordre del dia. 
 
MOCIO PP CENTRAL ELÈCTRICA PARC BIT.-  El Sr.  Severiano Quevedo Mora dóna lectura 
a la següent: 
 
 

Que presenta al Ple de l’ Ajuntament d’ Esporles, el grup municipal del Partit Popular. 
 
 
                                            EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 

Tenint el coneixement de l`intenció d`una empresa en voler construir una central de 
cogeneració de gas natural per fabricar corrent elèctrica al Parc Bit, 
situant-la junt a la partió amb el terme d`Esporles. 



   

 
Que a la premsa ha sortit que aquest projecte té el recolzament del Govern Balear.  

 
Que actualment al Parc Bit ja existeix una central tèrmica de gasoil amb una potencia de 

3 Mw i que la nova en tindria 32 Mw.   
 

Que ja s`ha realitzat la Fase A del Pla Especial pel Desenvolupament del Parc Bit i que 
està previst continuar en la Fase B que triplicarà el volum construït, d`aquí la necessitat de més 
energia elèctrica. 
 

Que la central tindrà una potencia superior a la necessària per abastir les necessitats del 
Parc Bit i per referències que tenim l`excés de la corrent es vendrà a la xarxa general de GESA. 
  

Que encara que el gas natural es el combustible menys contaminant, no es justifica la 
seva construcció davant la previsió de la connexió de les Illes amb la Península, mitjançant un 
cable, pel subministrament de corrent elèctrica per l´any 2010. 
 

Que a causa de les emissions de gasos d`anhídrid carbònic es produirà  a la zona un 
microclima amb efecte hivernacle, emissions de monòxid de carboni, de partícules sòlides 
tòxiques i una proporció reduïda de pluja àcida, substancies perjudicials per a la salut de les 
persones. 
 

Que la construcció de la central provocarà a l`entorn un impacta visual terrible, degut a 
l`edifici i a les altes xemeneies de més de trenta metres d`altura. 
 

Que el gas natural se dura al Parc Bit des de Son Reus mitjançant una canonada 
soterrada, que passera  propera a nuclis urbans, Palmanyola, S`Esgleieta o Son Sardina, Son 
Espanyol, amb el risc d`accidents que podrien ser molt greus. 
 

Que l`ampliació que provocarà el desenvolupament de la Fase B afectarà l`entorn d`una 
forma molt greu, degut a la gran amplitud de la zona afectada per les edificacions i també a la 
circulació de vehicles per la carretera de 
Valldemossa i amb el temps, probablement, a la carretera d`Establiments.  
En la Fase A s`han creat 1548 places d`aparcaments i a la Fase B se crearan 3924 places més, 
fent un total de 5472 places. 
 

Que el transit a la carretera de Valldemossa adquirirà un volum excessiu, ja que es una 
via a la que conflueixen els vehicles que es dirigeixen els pobles de Valldemossa, Esporles, 
Banyalbufar, Estellencs, Son Espanyol, S`Esgleieta, UIB, Parc Bit y en un futur propè a 
l`hospital de Son Espases, afegint els ciclistes, autobusos, coxes estrangers i de lloguer, es a 
dir un augment de transit espectacular que la fera molt perillosa.  
 

Per tot lo exposat queda molt clar que els habitants de la zona  veuran afectat  d`una 
forma greu el seu entorn, se destrossarà  el paisatge,  la circulació per la carretera de 
Valldemossa serà més perillosa i inclús afectarà la salut de les persones.   
 

Que els veïnats han constituït una Plataforma d`afectats per la central elèctrica del Parc 
Bit, per lluitar en contra de la construcció de la central i per evitar l`ampliació que correspon a la 
Fase B del Pla Especial pel desenvolupament del Parc Bit es dugui a efecte.  
 

Que els veïnats nos han dirigit una atenta carta en la que nos demanen que els recolzem 
en la seva lluita, s`adjunta fotocopia. 
 



   

 
ACORD 

 
Les persones assegudes a n`aquesta taula som els representants politics dels ciutadans 

d`Esporles i per tant tenim el deure moral i ètic i l`obligació de defensar els seus interessos front 
a les actuacions que els perjudiquin. 
 

Per tant, instem a l`Ajuntament d`Esporles que es posicioni a favor dels seus ciutadans i 
en contra de lo que pugui perjudicar-los, a les hores, sol.licitam a tots els components del Ple el 
seu vot en contra de la construcció de la central de cogeneració i de l`ampliació corresponent a 
la Fase B del Pla Especial pel desenvolupament del Parc Bit.  
 

També sol.licitam el Senyor Batle  que faci arribar la nostra rebutja a les institucions 
pertinents, Ajuntament de Palma, Consell Insular i Govern Balear 
 

Preguem els nostres veïnats i amics que ens recolzin amb aquesta lluita. 
 

 El Sr. Vicenç Vidal  digué que el fòrum del divendres passat havia estat be, agraint a les 
persones que hi havien  intervingut ,  a la direcció general d’energia etc. 
 
 Que a la Sra. Margalida Ramis i el Sr. Vicenç Matas amb els coneixements que havien 
aportat, se lis havia faltat al respecte. Que era un error tant l’informació repartida com la falta de 
respecte als portaveus. 
 
I presentar una esmena a la totalitat. 
 
Antecedents 
 
El projecte de central elèctrica del Parc Bit ha despertat  dubtes sobre les repercussions 
ambientals i sobre la salut humana entre els veïns d’Esporles més propers a les instal·lacions 
projectades.  
 
Amb l’objectiu de recollir les inquietuds dels veïns Ajuntament d’Esporles va organitzar una taula 
redona en la qual participaren representants del GOB, Direcció General d’Energia, el Gerent del 
Parc Bit i membres de la plataforma ciutadana encontre de la Central. 
 
Els eixos de debat foren: 

- Existència d’un model energètic centralitzat/descentralitzat. 
- Potencia de la instal·lació. 
- Alternatives existents a la central. 
- Els impactes paisatgístics. 
- Repercussions ambientals: Contaminació atmosfèrica 
- Salut humana. 
- Efectes econòmics sobre el valor dels habitatges 

 
Considerem clau la informació i la participació per possibilitar la generació d’opinió en fonament 
i poder adoptar les mesures que es considerin oportunes per part dels ciutadans: Al·legacions, 
actes reivindicatius,etc.  
 
 
Venc a proposar al ple: 
 

 



   

1. Recordar que el Ple de l’Ajuntament de Esporles està adherit als Compromisos 
d’Aalborg +10 i a la Xarxa Balear de pobles pel clima. 

 
2. Demanar la subjecció del projecte a Avaluació d’impacte ambiental al tractar-se d’un 

projecte inclòs en l’annex 1 de la Llei 11/2006 de 14 de setembre, d’avaluacions 
d’impacte ambiental i avaluacions ambientals estratègiques a les Illes Balears. 

 
3. Sol·licitar a la Conselleria de Medi Ambient que en la fase prèvia de consultes a efectes 

de article 22.3. de la Llei 11/2006 de 14 de setembre, d’avaluacions d’impacte ambiental 
i avaluacions ambientals estratègiques a les Illes Balear, on com a l’òrgan ambiental 
haurà de determinar l’amplitud i el nivell de detall de l’estudi d’impacte ambiental, prèvia 
consulta a les administracions afectades i, si s’escau, a d’altres persones físiques o 
jurídiques, públiques o privades, vinculades a la protecció del medi ambient,   consideri 
com d’afectats a la Plataforma de veïnats. 

 
 
4. Atès el debat realitzat és demana disposar de la següent informació per posar-la a 

disposició de la ciutadania: 
 

a.  Una descripció general del projecte i una relació de totes les accions derivades 
de l’actuació susceptibles de produir impactes en el medi ambient, tant a la fase 
de realització, com a la de funcionament i, si s’escau, a la de clausura. 
 

b. Clarificar especialment la potència elèctrica que generaria la central i el 
subministrament de calor i fred associats 

 
c. Una exposició de les principals alternatives tècnicament viables i una justificació 

de la solució adoptada des del punt de vista ambiental. 
 

d. Una identificació dels impactes sobre el medi ambient, amb un esment especial a 
la salut de les persones i, si s’escau, la fauna, la flora, el sòl, l’aire, l’aigua, els 
factors climàtics, el paisatge, els béns materials inclòs el patrimoni cultural, i el 
risc d’incendi forestal. 

 
e. Determinació de la potencial contaminació atmosfèrica futura i l’ actualment 

generada derivada de la generació d’electricitat al Parc Bit. 
 

f. Que es realitzi un estudi d’incidència paisatgística que ha d’identificar el paisatge 
afectat pel projecte, preveure el efectes que el desenvolupament del projecte 
produirà sobre aquest i definir mesures protectores, correctores o 
compensatòries d’aquests efectes tal com preveu la disposició addicional 
setzena de la llei 25/2006, de 27 de desembre, de mesures tributàries i 
administratives. 

 
5. Es demana si existeixen mesures protectores, correctores o compensatòries dels 

impactes i un pla o programa de vigilància ambiental i, en tot cas, que aquestes siguin 
exposades a la Plataforma. 

 
6. Per garantir l’accés a la informació ambiental i per facilitar la presentació d’al·legacions 

és demana que el projecte es sotmeti a informació publica als òrgans corresponents i en 
les oficines municipals. 

 



   

7. Fer arribar a la Direcció general d’energia el document amb registre entrada a 
l’Ajuntament d’Esporles 796 de 22 de gener presentat per la plataforma . 

 
8. Enviar l’acord del Ple perquè en prenguin les mesures oportunes a la Direcció General 

d’Energia i a la Conselleria de Medi Ambient. 
 

9. Remetre l’acord de Ple a les diferents entitats de la Plataforma. 
 
 
El Sr. Severiano Quevedo respongué: 
 
 Respecta del punt 2, digué, que si, que hi havia alarma social, que s’havien de sotmetre 
a l’estudi d’impacte ambiental i que les combustions si que eren importants. Pel que feia a la 
previsió de turbines podia que inicialment fossin menys però no cabia dubte que era bo 
d’ampliar. 
 
 Que els efectes tenien un radio que podia interessar no únicament a Ses  Rotgetes, si no 
Palmanyola,  etc. i que no cabia dubte que s’havia obert el debat de la ostensibilitat ambiental. 
 
 Pel que feia al punt 3 esmenava l’art.223.3 de la llei per tant no era possible. 
 
 En definitiva el que no m’agrada de la teva esmena es l’esperit, ja que dona per fet que 
la central es construirà. Que era precís reflexionar i mirar cap a  un línia en contra de la central. 
 
 El Sr. Batle suspengué per 5 minuts el plenari. 
 
 A les 21 hores i 10 minuts es torna a reprendre. 
 
 La Sra. Aina Salom digué que les dues mocions no tenien res a veure i demana de votar 
la primera i l’altra després o mirar de consensuar i portar-la al proper ple. 
 
 El Sr. Miguel Bernat digué que estava d’acord en mirar les dues mocions  ja que eren 
molt diferents. Però el PP el que no volia era la central al Parc Bit. Pel que feia a la representant 
del GOB , no sabia qui l’havia ofesa, però si tenia clar,  que l’organisme que representa s’hauria 
de definir pel que fa a la seva política energètica. 
   

 
Sotmesa a votació la proposta no fou aprovada amb el resultat següent 
 

- Cinc (5) vots a favor  del PP 
- Sis (6) vots en contra PSOE PAS-PSM 

 
 
CONTRACTACIO PROVISIONAL DEL FONS ESTATAL.- El Grup Municipal del PP abandona 
la sala de Plens 
 
 El Sr. Miquel Ensenyat demanà tractar aquest punt  per via d’urgència, seguidament es 
sotmet a votació la urgència i és aprovada per unanimitat dels presents. 
 
 
La Sra. Maria del Carme Serra Martinez dóna lectura a la següent 
 

P R O P O S T A 



   

 
 Vistes les al·legacions presentades per les empreses AGLOMSA i VOPSA 

i  una vegada reunida la Mesa de contractació per les obres “Projecte de renovació parcial de les 
xarxes d’aigua, clavegueram i drenatge de pluvials a la vila d’Esporles”venc a proposar al Ple el 
següent acord: 

 
1.- DEIXAR SENSE EFECTE  l’adjudicació provisional de la contractació de les obres “Projecte 
de renovació parcial de les xarxes d’aigua, clavegueram i drenatge de pluvials a la vila 
d’Esporles” redactat per l’enginyer tècnic d’obres publiques Sr. Pere Montserrat Ramon. Obra 
adjudicada provisionalment a  FERRER PONS HNOS. S.A.  per un preu total de ( 747.315,66 ) 
set-cents quaranta-set mil tres-cents quinze amb seixanta-sis IVA inclòs ,  (627.745,16) IVA 
exclòs  IVA (119.570,50). Motivada per  ser la proposta més avantatjosa segons la valoració 
feta per la mesa de contractació. 
   
2.-Vista la nova proposta de la Mesa, efectuada una vegada examinades les al·legacions que 
s’han presentat, i havent valorat de nou totes les ofertes  presentades a l’objecte d’interpretar 
correctament les  fórmules de l’apartat del foment del treball i reducció de terminis, tenint-se en 
compte: 

- Cada mes consta de 4 setmanes ja que la puntuació va per raó de setmanes. 
- T: es la mitja aritmètica  dels treballadors que l’ofertant indica que tendrà empleats 

setmanalment. (Si no s’assenyala exactament aquest indret o no hi ha manera de 
calcular-lo per setmanes, la puntuació serà de 0 punts) 

 I que la Mesa proposa per unanimitat   com a entitat adjudicatària de les obres 
“PROJECTE RENOVACIÓ PARCIAL DE LES XARXES D’AIGUA, CLAVEGUERAM I 
DRENATGE I PLUVIALS”  a l’entitat AGLOMERADOS MALLORCA,  S.A. per haver obtingut un 
total 96.98 punts. L’import d’adjudicació de les obres es de set-cents setanta-un mil quatre-cents 
(771.400,00) euros: 

- APROVAR PROCEDIR A LA CONTRACTACIÓ DE LES OBRES “Projecte de 
renovació parcial de les xarxes d’aigua, clavegueram i drenatge de pluvials a la vila d’Esporles 
“projecte redactat per l’enginyer tècnic d’obres publiques Sr. Pere Montserrat Ramon.  

     
- ADJUDICAR PROVISIONALMENT LES OBRES a l’entitat AGLOMERADOS 

MALLORCA,  S.A. .  per un preu total de ( 771.400 ) set-cents setanta-un mil quatre-cents euros 
IVA inclòs ,  (665.000) IVA exclòs,   (106.400) IVA. Motivada per a ser la proposta més 
avantatjosa segons la valoració feta per la mesa de contractació. 

 -Anomenar director de l’obra el Sr. Pere Monserrat Ramon. 
 
3.- El present acord serà notificat als candidats i publicat en el perfil del contractant de l’òrgan 
de contractació pel termini de 5 dies hàbils comptats des de el dia següent  en que es publiqui a 
l’esmentat perfil del contractant , d’acord amb l’art. 9 (b del R.D. L. 9/2008, de 28 de novembre 
pel que es crea el fons estatal d’inversió local.” 
 
4.-  DELEGAR en el Sr. Batle, d’acord amb allò establert a  l’art. 51 del R.D. 2568/1986, de 28 
de novembre pel que s’aprova el R.O.F. les atribucions del plenari, per elevar a definitiva 
l’adjudicació provisional dins el terminis previstos, sempre que no hi hagi reclamacions. 
 Facultar-lo per elevar a definitiva l’adjudicació provisional de l’obra Projecte de renovació 
parcial de les xarxes d’aigua, clavegueram i drenatge de pluvials a la vila d’Esporles “projecte 
redactat per l’enginyer tècnic d’obres publiques Sr. Pere Montserrat Ramon. A l’entitat 
AGLOMERADOS MALLORCA,  S.A. .  per un preu total de ( 771.400 ) set-cents setanta-un mil 
quatre-cents euros IVA inclòs ,  (665.000) IVA exclòs,   (106.400) IVA. Motivada per a ser la 
proposta més avantatjosa segons la valoració feta per la mesa de contractació. 



   

 

Facultar així mateix al Sr. Batle per signar els documents necessaris. 
 

Sotmesa a votació la proposta, fou aprovada per unanimitat dels assistents.  
 

El Grup Municipal del PP entra a la Sala de Plens.  
 
 
MOCIO DEL PSOE.- La Sra. Aina Maria Salom Soler demanà tractar aquesta moció per via 
d’urgència, seguidament es sotmet a votació la urgència i és aprovada per unanimitat dels 
assistents.  
 
La Sra. Aina Maria Salom Soler dóna lectura a la següent 

 

MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA, EN MOTIU DEL DIA 
8 DE MARÇ, DIA INTERNACIONAL DE LES DONES. 

 

D'acord i a l'empara del previst en el Reglament d'Organització, Funcionament i 
Règim Jurídic de les Entitats Locals, el Grup Municipalista de l'Ajuntament d’ESPORLES 
desitja sotmetre a la consideració del Ple la següent MOCIÓ: 
 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS 

Un any més celebram la commemoració del 8 de març, Dia Internacional de la Dona i, 
com cada any, hem de seguir la ingent tasca desenvolupada per milers i milions de dones que 
contribuïren amb el seu treball, esforç i en molt casos amb les seves vides, a la defensa del 
feminisme, de la Igualtat i dels drets de les dones. 
 

Gràcies a aquest gran esforç col·lectiu de les dones del passat i del present, s'han 
aconseguit gran avanços, però hem de ser conscients de que encara queda un llarg camí per 
recórrer. Tot i que ens hem dotat d'instruments legislatius fonamentals, l'actual situació de crisi 
econòmica, que perjudica tant a homes com a dones, fa que els nostres esforços hagin d'anar 
units per, junts, aconseguir superar aquest delicat moment, i aconseguir la cohesió i la justícia 
social, per al bé de tota la societat.  
 

Per això, hem d'estar més vigilants, encara més, no només per no donar passes enrere 
en els drets adquirits, sinó per assentar els fonaments d'un nou i necessari model econòmic i 
social més equitatiu i més igualitari: La transformació imprescindible de l'Estat ha d'incorporar 
necessàriament l'experiència, coneixements i valors de les dones: No ens podem permetre 
perdre aquell enorme potencial. 
 

L'actual situació de crisi econòmica ha posat en evidència la insuficiència d'un sistema 
en el que, a més d'altre problemes, també existeixen importants bretxes de gènere. És el 
moment d'assentar un nou model econòmic i social centrat en les persones i el seu benestar. 
Un nou model que sorgeixi del concepte de desenvolupament sostenible, de la igualtat real i 
efectiva i de la plena incorporació d'homes i dones com l'element clau de productivitat i 
eficiència al afavorir la utilització de tota la població. Una societat moderna que es defineix com 



   

democràtica no pot prescindir ni de la capacitat ni del talent ni de la formació de la meitat de la 
seva població, les dones. 
 
Per tot això, el PSOE es proposa mantenir i continuar potenciant, com a tasca ineludible de la 
nostra societat positives per l'accés i manteniment de les dones en el mercat laboral, en la 
igualtat de condicions en quant a salari i qualitat en l'ocupació; la promoció de polítiques pel 
foment de la igualtat en l'accés als llocs de responsabilitat en les empreses i la posada en 
marxa de campanyes informatives i de sensibilització sobre corresponsabilitat i conciliació de la 
vida laboral i personal. 
 

La corresponsabilitat i la col·laboració entre totes les Administracions públiques fa 
necessari un compromís, també i fonamentalment dels Governs autonòmics (que tenen 
transferida la responsabilitat en matèria d'igualtat) per aconseguir la Igualtat efectiva). 
 

Per això, el Grup Municipal Socialista de l'Ajuntament d’Esporles, presenta la següent 
MOCIÓ per la seva consideració i acceptació pel Ple Municipal dels SEGÜENTS ACORDS: 
 

1. L'ajuntament d’Esporles, aplicarà les polítiques púbiques des de la perspectiva de 
gènere en cada una de les seves actuacions. 

2. L'ajuntament d’Esporles, emprendrà accions per augmentar la participació i el 
manteniment de les dones el mercat laboral i, especialment, en els sectors estratègics. 

3. L'ajuntament d’Esporles, intensificarà els recursos per a fomentar la formació i 
l'autoocupació femenina en sectors econòmics emergents. 

4. L'ajuntament d’Esporles, potenciarà la participació de les dones en els projectes d'I+D+I 
5. L'ajuntament d’Esporles, afavorirà la participació i el protagonisme de les dones en la 

Societat de la Informació i les Noves Tecnologies tant com a usuàries com a productores 
de continguts. 

6. Instar al Govern de les Illes Balears a continuar treballant, comptant amb els estudis i els 
recursos que siguin necessaris, en favor de les polítiques d'igualtat. 

7. Instar al Govern de les Illes Balears, sobre la base de les polítiques d'igualtat 
executades, a resoldre les possibles deficiències detectades, especialment en la lluita 
contra la violència de gènere a la nostra Comunitat Autònoma. 

8. I instar al Govern de les Illes Balears a treballar i col·laborar activament amb 
l'Administració Central i amb les Administracions locals, a fi d'aconseguir que la nostra 
Comunitat Autònoma sigui un autèntic referent en la consecució de la igualtat real i 
efectiva a l'Estat. 

 
El Sr. Josep Ferrà, presentà la següent esmena, que  així mateix es notifiqui el present 
acord al Consell Insular de Mallorca. 
 

 Sotmesa a votació la Moció presentada pel PSOE,  amb l’esmena fou aprovada per 
unanimitat dels assistents.  
 
Respostes del ple passat. 
 
El Sr. Asensió respon: 
 

- La farola ja no tenia la borsa posada i no s’havia presentat cap queixa. Que en 
principi es miraria de posar una bombeta de més baixa potencia. 

- Pel que feia a l’aparcament de ca l’Amet es va fer una actuació de tirar grava de la 
de Tirme, ja que estava molt malament. Però que la qualitat de la grava no havia 
estat l’esperada. 

-     Pel que feia a  la paret de Ses Rotgetes, ja estava arreglat.  



   

- Pel que feia als cables del Badaluc, digué que feia temps que s’havien arreglat. 
- Respecta de les llums de Nadal, ja es canviaven les bombetes existents per altres de 

baix consum, però apagar abans que l’enllumenat públic era una instal·lació costosa  i 
que es miraria que es podria fer. 

- El Rocòdrom va ser un tema consensuat entre l’Institut, el basquet i l’Ajuntament  i totes 
les parts hi varen estar d’acord, però si efectivament i ha inconvenients, es pot tornar a 
parlar, per millorar l’ús de les instal·lacions. 

- La modificació de les instal·lacions que contenen massa llum, amb el temps es va 
solucionant. 

-  
El Sr. Batle contestà: 
- Pel que feia al formigó de les escoles, digué que era un tema del IBISEC, ja que quan es 

va fer l’obra, l’empresa constructora havia obstruït l’evacuació de les aigües,  i en principi 
l’esmentat organisme no es volia fer càrrec de les despeses. Però el dijous passat 
havien tingut una reunió a la Conselleria d’Educació, entre el Director General de 
Planificació i Centres i l’ajuntament, per part de l’ajuntament hi assistiren el batle, el 
regidor Sr. Antoni Asensio i la secretaria. Per entre d’altres tractar aquest tema i es va 
arribar a un principi d’acord per que la Conselleria es fes càrrec de les despeses 
d’arreglar l’obstrucció de les pluvials. Respecta de la calefacció ja funciona. 

-  
El Sr. Josep Ferra respongué: 
- El que el Centre de Dia estigues tancat el 31 de desembre, era per que les 

administracions i concretament l’ajuntament, te tancat aquest dia i com ja s’ha explicat a 
la comissió es un tema que s’hauria de parlar amb l’empresa, però que en principi el 
contracte era així. 

- Respecte dels cotxes aparcats a la carretera el dia de reis havia estat una badada, que 
ho sentia molt. 

- Reglament que es passarà. 
- La comissió de conflicte juvenil, ja estava convocada, per dijous que ve a les 18 hores. 
-  

PRECS I PRESGUNTES 
El Sr. Gaspar Sabater demana: 

- Pel que feia a la farola que s’havia coberta amb una bossa per entendre que molestava 
els veïns de la casa, encara que a dia d’avui ja estigui retirada, crec que s’hauria d’anar 
a la casa i parla amb els veïns, per saber quines molèsties li causen i com es podria 
solucionar, baixant la intensitat de la llum etc. 

- Tornà a insistir amb la plaça de can Campos que digué seguia igual. 
- Demanà a medi ambient pel tema dels arbres, que si li volien passar pel mail els que es 

pensaven canviar. 
- Demanà que s’arreglés la costa de Son Trias. 
-  
La Sra. Dolors Nadal demanà :  
- Per un registre d’entrada al respecta d’un conveni d‘ajuts econòmiques d’urgència social.  

   
El Sr. Miguel Bernat digué que cedia la paraula a la Sra. Aina Salom, donat que a 

vegades li trepitjava les seves preguntes i si alternaven un poc li pareixia més correcte. 
 
La Sra. Aina Salom donà les gracies al Sr. Miguel Bernat per cedir-li la paraula i digué: 
Que apreciava l’esforç de retolació que s’havia fet a Ses Rotgetes i esperava que es 

seguis amb les senyalitzacions. Així mateix pregà per que es fes realitat la retxa mitjana del 
vial central. 

 
  El Sr. Miguel Bernat demanà: 



   

- Com estava el pla de mobilitat?. 
- Quan se li contestaria al respecta de qui havia assumit els costos de la pintura de les 

retxes grogues?. 
- Com estava el tema de l’obra de la Sra. Carol de Benito?. 
- Demanà pel contingut de la reunió de la Casa del Poble. 
- Qui havia pagat el sopar de la tercera edat?. 
- Que havia passat a les reunions del Verger i Son Cabaspre?. 
- Com estava la llicencia de l’escoleta de les aules prefabricades 
- Sabia que s’havien pagat el 50% de les subvencions a entitats com estava la resta?. 
- Que s’ha fet del tema del pàrking del cotxe de protecció civil?. 
- Quan s’aprovà l’ordenança d’animals, es va prohibir de donar menjar al animals del 

carrer, com es que es segueix donant menjar impunement?. 
- S’ha pagat l’expropiació de carrer de ca l’Onclo?. 
- Com estava el tema de la votació el carrer Major?. 
- S’ha editat una guia de nou vinguts?. 
- Demanaria a secretaria que ens fes un document mensual de les assistències del nostre 

grup als distints òrgans col·legiats de l’ajuntament?. 
- Respecta del pàrking de ca l’Amet, hi havia el compromís d‘arreglar-ho, inclòs les fotos 

es demanà s’adjuntessin a l’acta, que ha passat?. 
- Si he sentit be quan el plenari ha aprovat l’adjudicació de la subvenció de Zapatero, s’ha 

cedit al Batle la competència per l’adjudicació definitiva, es pot fer?. 
- El lloc de rocodrom, s’ens ha dit que s’havia parlat amb les entitats a les quals podia 

interferir la seva existència, pel que fa el futbet pareixia que no era així, pels seus 
comentaris, pareixien decebuts. També s’hauria de replantejar, tant els productes 
emprats en la seva construcció com que el diumenge una instal·lació, que era perillosa, 
no estava controlada, quines mesures es prendrien al respecta?. 

-  
El Sr. Vicens Vidal respongué. 
- En primer lloc respecta de les reunions de son Cabaspre i es Verger, pel que feia a la 

del Verger no hi havia pogut assistir. A la de son Cabaspre, es van estudiar distintes 
alternatives hi es va arribar a  acords, però en principi s’havien de fer uns estudis. 

- Respecta de l’ordenança d’animals digué que hi havia dues persones que sortien, en 
principi com s’havia dit al ple, a informar als que donaven menjar als animals per donar-li 
un període d’adaptació. 

- La votació del carrer Major,  es demanava damunt dues opinions: seguir amb 
l’aparcament o retirar-lo. Sorti per majoria llevar-lo, i això s’intentarà fer, però primer 
abans de retirar-lo era precís arreglar l’aparcament de can Campos per donar cobertura 
a l’aparcament de tots aquests cotxes.  

- Pel que feia als residus de TIRME que s’havien escampat a l’escola per arreglar 
l’aparcament, no havien estat de la qualitat esperada, però que era lògic que 
continguessin aquells elements. 

- La Secretaria digué que d’acord amb l’art. 51 del ROF el ple de l’ajuntament podia 
delegar les seves atribucions al batle o a la junta local del govern i aquesta en concret. 

  
La Sra. Carme Serra respongué: 
 
 
 

 
- Al voltant de l’expedient de la Sra. Carol de Benito digué que havien tingut converses 

amb un misser que a dia d’avui encara no havia emès el corresponent informe i per 
aquest motiu havien canviat de misser i de les primeres converses pareix que 
coincideixen amb el nostres tècnics. 



   

- Les aules prefabricades de l’escoleta no tenen llicencia, però com està pendent 
d’ampliar es pensa que amb el mateix expedient es podrà subsanar. 

 
 
El Sr. Antoni Asensio, digué   

- El voltant del rocodromo que es miraria de controlar la seguretat. I  respecta de les 
queixes de les entitats que s’intentava  que  sempre que aquestes utilitzessin unes 
mateixes instal·lacions, ho facin amb harmonia,  que es parlà en totes inclús amb el 
basquet i ningú va protestar. 

- Respecta del conveni, el batle digué que creia que era per ajudar a les famílies en 
situació de crisis. 

 
El Sr. Josep Ferra respongué: 
- del sopar de la tercera edat l’ajuntament va pagar l’actuació  musical. 
- Respecta de la guia de nou vinguts que no corresponia exactament, que era una 

subvenció de política lingüística. Queda en que li passaria al Sr. Bernat. 
El Sr. Batle contestà: 
- L’expropiació de sr. Albert Català, ja s’ha pagat una part i l’altre resta pendent de la 

inscripció al Registre de la Propietat. 
- Pel que fa al cotxe de Protecció Civil, es tenen dificultats per trobar-li un lloc adient, can 

Campos es el que te l’ajuntament i desprès de les ultimes pluges no pareix aconsellable. 
- El tema de les retxes grogues miraré de passar-lo per escrit. 
- Pel que fa a la  Casa del Poble, es va signa un protocol i el Ministeri es comprometé a 

aportar 2.000.000 d’euros, es va fer un concurs d’idees restringit , quedaren dos 
finalistes i com era l’estiu no els varen poder localitzar i va passar el termini. Per tan 
s’hauria de torna a fer el concurs. Anàrem a parlar amb la Directora general per tal de 
tornar activar el tema i va dir que l’intenció era  de tornar a reprendre l’expedient el més 
aviat possible. Així mateix la Sra. Aïnà Salom digué que havia parlat amb el Conseller 
d’habitatge per tal de intentar realitzar tot l’expedient des de Mallorca. Adaptant el plec a 
la llei i que hi poguessin participar tots els despatxos  d’arquitectes de Balears.  

 
 
 

 
  Un  cop examinats els punts assenyalats a l’ordre del dia, essent les vint-i-dues hores i 
trenta minuts, el Sr. Batle aixeca la sessió, i per fer-hi constar el que s’hi ha tractat, jo la 
Secretària en donc fe, i amb el seu Vist-i-plau estenc la present Acta al lloc i la data 
assenyalats a l’encapçalament. 

                
 Esporles, 26 de febrer de 2009. 
 El batle,     La secretària 
 
 
 
 
 
 
 


